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To: 5.1.2e ) [EERE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 3/31/2020 8:39:57 AM

Subject: RE: lees je mee? sarry gedeelte over wabo vergunning is te specifieken heb ik niet opgenomen

Received: Tue 3/31/2020 8:39:57 AM

+GE
Dat is goed. Er was nog wat verwarring over spray en gel, maar dat is opgelost. Voor Bavaria alleen jammer dat hun goede wil,
niet mogelijk is.

Groet,
5.1.2e

var:IESE) EER rirvvi>Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 10:14

an:ITED) EE inv.oi

Onderwerp: RE: leesje mee? sorry gedeelte over wabo vergunning is te specifiek en heb ik niet opgenomen

Ha

Mooi.

Gister eind van de middag heb ~

TER
ook nog gesproken. Ging over het subtiele onderscheid van desinfectantia voor de zorg

of desinfectantia weggeven aan de rest van Nederland. Als ik het goed begrepen heb loopt het allemaal goed, maar voor de

zekerheid heb ik hem gevraagd ook met jou te bellen zodat jullie het goed kunnen kort sluiten ©

vor:INCE)SEEo ivi o>
Verzonden: maandag 30 maart 2020 16:59

Onderwerp: FW: lees je mee? sorry gedeelte over wabo vergunning is te specifiek en heb ik niet opgenomen

«EIEN
Ik heb zojuist gebeld met[IEEE

Ze heeft de passage voor de TK brief gemaild. Zie hieronder. Het ziet er prima uit.

Verder zijn er ook slijterijen actief met het maken van desinfecterende zeep. Ze mailt mij dat door, zodat ik ook de

branchevereniging voor sterke drank kan benaderen.

Fijne avond alvast.

Verzonden: maandag 30 maart 2020 16:42

Aan:IER) SEE irvu:.>
Onderwerp: FW: lees je mee? sorry gedeelte over wabo vergunning is te specifiek en heb ik niet opgenomen

Verzonden: maandag 30 maart 2020 13:36

aan:IEE EEN eninvws.n i>
Onderwerp: lees je mee? sorry gedeelte over wabo vergunning is te specifiek en heb ik niet opgenomen

Desinfectantia

Zowel de reguliere leveranciers als andere bedrijven, zoals DSM en Avandis, draaien deze week extra productie. Dit betekent dat

deze week opnieuw een grote batch van ongeveer 200.000 liter zal worden geproduceerd. Ik wil ervoor zorgdragen dat alle
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zorginstellingen die tekorten van desinfectans ervaren, vrijwel meteen beleverd kunnen worden met deze extra productie.

Naast het inzetten op extra productie vanuit de reguliere marktpartijen, heeft het ministerie van VWS in overleg met het

ministerie van IenW ook gewerkt aan tijdelijke vrijstellingen waarmee het makkelijker wordt voor andere partijen om

desinfectans te bereiden. Op die manier wordt geprobeerd om het tijdelijk aanbod verder te vergroten.

Er zijn echter bedrijven die, met goede bedoelingen, zelfbereide middelen produceren maar daarbij de voorwaarden van de

relevante vrijstelling niet in acht nemen. Het gevolg hiervan is dat deze zelfbereide middelen niet altijd de hoeveelheid werkzame

stof bevatten die nodig is om effectief te ontsmetten. De zorgverlener gaat er dan ten onrechte bij het gebruik vanuit dat

ontsmetting heeft plaatsgevonden. Om het risico hierop te beperken verzoek ik met klem om alle bedrijven die willen helpen en

zelf kunnen produceren de regelgeving en vrijstellingen in acht te nemen, zodat al onze zorgverleners veilig en verantwoord hun

werk kunnen doen. Op https: //www.ctgb.nl/onderwerpen/coronavirus---desinfectie/vraag-en-antwoord staat het proces nader

uitgelegd.
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